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MÖTESANTECKNINGAR 

Närvarande: Weronica Öberg, Maria Torefeldt, Camilla Bredesen, Bo Ekenberg 

Frånvarande: Thomas Hertman, Jenny Ekman, Cecilia Asp-Paulrud, Frida Kaunisto, 
Lise-Lott Odelius, Ida Sjögren Knutas 
 

Protokollförare: Maria Torefeldt 
 

Punkt Ärende 

1 Mötet öppnat 

 Ordföranden öppnar mötet. 

2 Dagordning  

 Dagordningen godkänns. 

3 Föregående protokoll 

 Föregående protokoll läses upp och godkänns. 

4 Ekonomi 

 
Tyvärr fick vi avslag på arvsfondsansökan. 

Inväntar pengar från Jordbruksverket för Leaderprojektet. 

Deltagare ur verksamhetsgruppen håller på med ansökan om föreningsstödet 
för nästa år. 

Vi följer budgeten för året men elräkningarna är höga, vi behöver ställa om 
verksamheten utan det nya arvsfondsprojektet och ta fram en budget 2023. 

Diskussioner om utmaningar och möjligheter för verksamheten framåt. 
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Ordföranden och kassör tar fram förslag till ny budget 2023, färdig till nästa 
styrelsemöte. 

5 Arbetsgrupperna 

 Hästgruppen – Maestro är såld och vi letar ny stor häst att hyra eller köpa.  

Basilika, skada på djupa böjsenan. Prognos relativt god men kommer att ta 
tid att läka och sättas igång försiktigt.  

Mirran ska tillbaka för återkontroll hos tandläkaren om ett halvår. 

Shadia, vi har möjlighet att få tillbaka henne från Roogård.  

Kvar från föregående protokoll: 

Frågan tas upp om ungdomsstyrelsen behöver hjälp att komma igång igen 
och agera mer självständigt.  

6 Grupperna 

 Grupperna startar igen v. 4.   

Saknas ridlärare för måndagsgruppen till våren. 

Till nästa möte ska vi titta på i vilka grupper det ska fyllas på deltagare. 

Vi kommer att behöva höja avgifterna till våren, fortsatt diskussion om hur 
mycket. 

7 Fodringar 

 Alla kvällsfodringar täckta under gruppuppehållet. Även planeringen för 
vårens helger och kvällsfodringar är klar. 

8 Frågor från ungdomsstyrelsen 

 Utgår, ingen info.  

9 Övriga frågor 

 
Kvar från föregående protokoll: 

Hemsidan måste uppdateras och ansvarig för hemsidan skulle behövas. 
Önskar hjälp från ungdomssektionen med foton och nya beskrivning om 
hästar. Öppettiderna behöver uppdateras.  

10 Nästa möte 

 28 december kl 18:00 – 19:30 

9 januari kl 18:00 – 19:30. 

11 Mötet avslutas 

 Ordförande avslutar mötet. 
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Protokollet godkänns av: 

Weronica Öberg 

Bo Ekenberg  

Ida Sjögren Knutas  

Maria Torefeldt 

Lise-Lott Odelius  

Cecilia Asp-Paulrud 

Camilla Bredsén 

Frida Kaunisto 
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